

Salary Transfer Campaign (the "Offer")

Offer Period:

- 1st June to 30 September 2024 (both days included).

The Prize:

- Participants in the Offer are eligible for a Cash Back reward of 5% of the transferred salary, To a maximum of 5,000 AED.

The Offer is open to New to Bank salary transfers only.

To be eligible, the customer must:

- Transfer at least two salaries before end of the promotion end date, with a minimum salary amount of AED 5,000.
- Maintain the salary transfer for a minimum period of 12 months.
- In case of multiple salary transfers, the lowest monthly salary will be considered for Cash Back calculation.
- Only salaries credited through the official channels of the UAE Fund Transfer System/Wage Protection System will be considered by the Bank as eligible monthly salary and any salary credited in cash or cheque will not be considered.
- Customer is required to initiate at least one debit transaction from his credited salary account, such as cash withdrawals, POS transactions, card or finance payments, bank transfers, etc. This action is mandatory to qualify the customer for the Cash Back reward of up to 5% of the transferred salary.
- Al Hilal Bank reserves the right to modify the offer details, including the reward structure, at its discretion. Any modifications will be communicated in advance.
- The eligible customer will receive the Cashback prize credited to his/her salary transfer account within 60 days after end of this promotion.
- Employees of Al Hilal, ADCB Group and ADCB subsidiaries are not eligible for promotion.

الحملة الترويجية لتحويل الراتب ("العرض")

فترة العرض:

- من 1 يونيو إلى 30 سبتمبر 2024 يشمل كلا اليومين.

الجائزة:

- مكافأة استرداد نقدي بما يعادل 5% من مبلغ الراتب، وبحد أقصى 5,000 درهم.

يشترط للمشاركة في هذا العرض التحويل الجديد للراتب من المتعاملين الجدد.

يتعين على المتعامل استيفاء المعايير الآتية:

- أن يحوّل المتعامل راتبين على الأقل قبل نهاية العرض، بمبلغ 5,000 درهم بحد أدنى.
- أن يستمر تحويل الراتب لمدة 12 شهراً على الأقل.
- في حال تحويل رواتب متعددة إلى حساب المتعامل لدى مصرف الهلال، فسيتم اعتبار الراتب الشهري الأقل لحساب مبلغ مكافأة الاسترداد النقدي.
- سيتم اعتماد الرواتب التي يتم إيداعها من خلال القنوات الرسمية لنظام تحويل الأموال في دولة الإمارات العربية المتحدة أو نظام حماية الأجور باعتبارها راتباً شهرياً مؤهلاً، ولن يتم اعتماد أي راتب يودع بشكل نقدي أو بواسطة شيك.
- يتعين على المتعامل القيام بمعاملة خصم واحدة على الأقل من حساب تحويل الراتب، مثل السحب النقدي، أو معاملات عبر نقاط البيع، أو دفع أقساط البطاقات أو التمويلات، أو التحويلات المصرفية، وما إلى ذلك، وهذا الإجراء إلزامي لتأهل المتعامل للحصول على مكافأة الاسترداد النقدي التي قد تصل إلى 5% من مبلغ الراتب المحوّل.
- يحتفظ مصرف الهلال بالحق في تعديل تفاصيل العرض، بما في ذلك طبيعة المكافأة، وفقاً لتقديره، وسيُشعر المتعاملين بأيّ تعديلات مسبقاً.
- سيحصل المتعامل المؤهل على مكافأة الاسترداد النقدي خلال 60 يوماً من تاريخ انتهاء العرض، والتي ستودع في الحساب الخاص بتحويل الراتب.
- موظفو مصرف الهلال وموظفو مجموعة بنك أبوظبي التجاري والشركات التابعة لبنك أبوظبي التجاري غير مؤهلين لهذا العرض.

إن مصرف الهلال مرخص ومنظم من قبل المصرف المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة ومن قبل هيئة الأوراق المالية والسلع بالترخيص رقم 601035 للعمل في النشاط الترويجي.

Al Hilal Bank PJSC is licensed and regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates and by the Securities and Commodities Authority under license 601035, to practice the activity of Promotion.